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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 3. juni 2024 kl. 19-21   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Anja Bisp Pedersen 

Tamara Christensen 

Carina Petersen 

Karin Guldbæk 

Sune Skyum Wexøe 

Malene Hørman Elmøe - Afbud 

 

 

Elevrepræsentanter 

Freja K. Rommerdahl 

Izabella S. Pedersen 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen 

Johnny Hein Larsen - Afbud 

 

Ledelsesrepræsentanter 

Jeff B. Christensen 

Søren Bomann Andersen 

 

Gæster 

Kim og Karina til punktet om 

trivselsmåling  

 

Afbud 

 

 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden (5 min.) 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Trivselsmåling (40 min.) 

Skolens perspektiver på undersøgelsen i 2024 og fælles drøftelse af fokus og 

handlinger på undersøgelsen. Karina (pædagogisk leder af børnehaveklasse til 

4. klasse på nr. 90) og Kim (pædagogisk leder for Skolen i Herredet) deltager 

og fremlægger afdelingernes arbejde med undersøgelsen til fælle drøftelse. 

 

JPS har arbejdet med trivselsundersøgelsen på et blokmøde, hvor teams gik 

sammen og der blev lavet en SMTTE omkring trivselsundersøgelsen. Hvert 

team skulle finde nogle fokuspunkter som klasserne skulle arbejde med. 

Der var særligt fokus på at skabe et ordentligt undervisningsmiljø. Det 

trivselsarbejde der arbejdes med hele året er venskabsklasser, her er 

klasserne sat sammen på kryds og tværs på skolen. Der er også særlig fokus 
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på trivsel i emneugen i foråret hvor eleverne er sammensat på kryds og tværs 

på skolen. 

Der arbejdes rigtig meget med klassetrivslen. Vi har klasser på skolen hvor der 

er elevkonflikter mm som påvirker trivslen. Pædagogisk leder er med på 

klasseteammøderne hvor der drøftes trivsel. Der har i dette skoleår været 

nogle ressourcer ”løft af folkeskolen” som har været brugt i indskolingen til at 

højne trivslen i de enkelte klasser. 

Skolebestyrelsen spurgte ind til hvordan forældrene inddrages i arbejdet med 

klassetrivsel? 

SiH har ikke haft tid til arbejde med trivselsmålingen på klasseteam niveau, 

der kan kun fra 4 af klasserne, der havde besvarelser nok til at kunne 

genereres en klasserapport. Skolen vil undersøge om SiH besvarelser i 

klasserne evt. kan samles i 0.-3. årgang og 4.-9. årgang så besvarelsen kunne 

blive mere valid. 

Skolen i Herredet har de seneste år arbejdet med at skabe større fællesskaber 

på skolen. Der er blevet arrangeret aktiviteter i frikvarterne, morgensamlinger 

hver fredag og anderledes dage i løbet af året. 

SB mener det er vigtigt at forældrene tager et større ansvar i arbejdet med 

trivslen i klasserne. Skolebestyrelsen drøftede hvordan forældrene kunne 

inddrages mere i arbejdet omkring elevtrivselen på hele skolen. 

 

Sag nr. 3  Pause (5 min.) 

 

Sag nr. 4  Opfølgning fra sidste møde (10 min.) 

Ved sidste møde havde vi et punkt hvor vi drøftede forældres tilstedeværelse i 

skoletiden. Skolen vil gå i dialog med forældrene om hensigten med at sidde i 

fællesarealet. 

Tilsyn med SFO skal ske på bestyrelsesmøderne ligesom tilsynet med skolen. 

Plastikplanter bliver sat ud i blok E, så de står i blokken til august. 

Grønne skolegårde der arbejdes videre, men der er kommet hul igennem. Så 

vi ser frem til arbejdet bliver gennemført. 

 

Sag nr. 5  Økonomi (5 min.) 

Skolen i Herredet følger budgettet, det ser pt ud til at der kommer flere elever 

til efter sommerferien som kan være med til at hente underskuddet. SiH går i 

tanker med at ansætte en psykolog ind i skolen for disse midler. Så i stedet for 

at skulle reducere i personalegruppe ser vi ind i en eventuel opgradering. 

JPS følger også budgettet, men der kan komme nogle udfordringer på konto 

for vedligeholdelse, da solafskærmning er meget efterspurgt i de klasser der 

mangler. 

 

Sag nr. 6  Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter (20 min.) 

Sidste skoledag gik rigtig godt, eleverne var glade og de havde lavet et rigtig 

godt show som ramte alle elever. Klasserne var ude og spise med deres 

lærere og efterfølgende fest i klublokalerne sidst på aftenen. 

Skolen sagde farvel til pædagogiske leder i onsdags. Der er slået et 

stillingsopslag op, der er 1. samtale på torsdag.  
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Vi er i gang med at forlænge nogle midlertidige ansættelser. Da vi har et 

barselvikariat som skal dækkes og der har været en opsigelse (pension) til 

efteråret. 

Mini-SFO går det også godt, forarbejdet med det enkelte barn er blevet bedre 

så personalet står ikke med børn som kan være svære om at håndtere i mini-

SFO. 

 

Sag nr. 7  Elevrådsrepræsentanterne (5 min.) 

  

Sag nr. 8  Godkendelse af værdiregelsæt (5 min.) 

Revideret værdiregelsæt er udsendt sammen med sidste mødereferat. 

Det revideret værdiregelsæt kommer på hjemmesiden. 

  

 

Sag nr. 9  Godkendelse at årshjul (10 min.) 

Som tidligere vedtaget, holder skolebestyrelsen næste skoleår færre men 

længere møder. Det er aftalt at møderne fortsat lægges mandage, men fra 

august kl. 17-20 ca. hver 6. uge. Og det tilstræbes, at bestyrelsen forholder 

sig til og iom nødvendigt reviderer på af bestyrelsens principper per møde. 

Anja og Søren foreslår følgende: 

 

19.8.:  

Trafikpolitik 

Princip for undervisningens organisering 

 

5.9. kl. 17-18.30: 

Ekstraordinært møde om høringssvar på budget 2025 

(Høringsperioden er 30.8-16.9.) 

 

1.10.:  

Princip for opfyldelse af undervisningspligten ved udøvelse af eliteidræt eller 

deltagelse i musikskole samt 

Princip for kommunikationen mellem skole og hjem 

Nationale overgangstest dansk og matematik 

 

11.11.:  

Princip for underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen 

Princip for arbejdets fordeling mellem lærerne og andet pædagogisk 

personale. 

 

6.1.: 

Principper for skole- og forældrearrangementer 

Princip for skolefritidsordningens virksomhed 

 

3.2.: 

Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale 

fællesskaber 
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Princip for skolens ansvar ifm. Forebyggelse, afdækning og indsatser ifm. 

Ordblindhed 

 

17.3.: 

Nye principper? 

 

28.4.: 

Trivselsundersøgelsen 

 

10.6.:  

 

Skolebestyrelsen har godkendt årshjulet for 2024-2025 

 

Sag nr. 10  Evt. (5 min.) 

 

Sag nr. 11  Referatet underskrives (5 min) 

 


